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Verslag 
(vergadering via videoconf.) 
 
Aanwezig: Mieke Seminck, Gery Follens, Erik Chevrolet, Patrick Van Caelenberghe, Jos Jacobs, Geert 
Verdoodt, Johan Permentier, Peter Robbens, Rutger Smith, Ludwig Peetroons, Josefien Van Peteghem 
Verontschuldigd: Patrick Van Waes 
Afwezig: / 
 

 

1 GOEDKEURING VERSLAG VORIGE VERG. 

Verslag van 26  april 2021 wordt goedgekeurd. 
 

2 TOPSPORT 

2.1 6 dossiers bij defensie ingediend 

4 van de 6 ingediende dossiers/atleten zullen worden opgenomen in het project. 
 

2.2 Geleverde prestaties afgelopen weekend 

Enkele mooie resultaten van dit weekend: kwalificaties voor de OS en minima voor EK Beloften. 
 

2.3 Delegatieleider internationale kampioenschappen EK U20 

De functie van ‘delegatieleider EK U23’ werd toegewezen aan LBFA. 
De functie van ‘delegatieleider EK U20’ werd toegewezen aan VAL. Mieke Seminck zal deze taak 
opnemen. 
 
Geert Verdoodt informeert of er soms overwogen wordt om bij het uitsturen van een delegatieleider 
naar een kampioenschap dichtbij nog iemand anders mee te laten gaan om ervaring op te doen op dit 
vlak.  
Gery: er kunnen alvast mondelinge info en tips uitgewisseld worden. 
 

3 STATUS CORONA 

Het officiële MB rond de versoepelingen vanaf 9 juni is nog steeds niet gepubliceerd. 
 
20 mei was de laatste vergadering van de werkgroep BOT. Onderwerpen: 

 Voorbereiding KVV Lebbeke 
 Al dan niet herplannen bepaalde wedstrijden/kampioenschappen/interclubs/… 
 Wat met de verdere kalender? Bijkomende micromeetings? 
 In principe zou de normale kalender vanaf 1 juli hernomen kunnen worden. 

 
Extra noot: BK Masters en KVV Masters wordt gecombineerd op dezelfde datum. 
 
Het bestaan van de werkgroep BOT nadert stillaan zijn einde waardoor de BC Competitie opnieuw 
alleen verder kan wat betreft haar normale bevoegdheden. 
 
Op 12 mei werden alle FC-organisatoren aangeschreven omtrent het inrichten van micro-
elitemeetings onder voorwaarden. 
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Uitleg omtrent de Flanders Cup van EA (IFAM). Naar mening van de RVB heeft de organisatie zich niet 
aan de geldende afspraken gehouden. 
 
Situatie rond bijkomende micromeetings: zal het BK A.C. beschermd worden qua datum? Er is een 
algemene consensus van BC Competitie en VAL-personeel om dit weekend toch Open Meetings toe te 
laten. 

4 DEBRIEFING KVV A.C. LEBBEKE 

De organisatie werd erkend als Nationaal Testevent. 
Gery is uitermate tevreden over deze organisatie en wenst voornamelijk Owen hiervoor in de 
bloemetjes te zetten. 
Alsook de commentaren nadien waren lovend. 
Ook zeker lovende woorden voor de medewerking van de organiserende club LEBB! 
De club moet voor deze inspanningen zéker beloond worden!  
 
Bepaalde zaken uit de evaluatie kunnen zeker ook meegenomen worden naar andere organisaties, bv. 
directe podia na iedere discipline. 
 
Alleen de opgelegde PCR-test nadien blijkt nog een obstakel te zijn. 
Wij hebben iedereen naar de testcentra gestuurd maar blijkbaar waren sommige centra helemaal 
NIET op de hoogte van deze testings die behoren tot een “Test-event”. Ergens ligt dus wel een fout in 
de communicatie rond deze bijkomende administratie. 
 
De after-movie die gemaakt werd, was ook van topkwaliteit. 
Jammer genoeg was de nationale TV niet aanwezig, enkel lokaal. 
 
Peter: enige minpunt: de aanwezigheid van A-atleten zou het kampioenschap ook meer uitstraling 
geven. Eventueel een soort formule/circuit/puntensysteem zoals bij Crosscup om bij aanwezigheid 
geldprijzen uit te reiken. Samen met de Flanders Cups zou het KVV hier deel van kunnen uitmaken, al 
zouden de FC-organisatoren hier dan ook aan moeten willen deelnemen. 
Blijkbaar nemen de meeste A-atleten (LBFA) wél deel aan het LBFA-kampioenschap. 
 

5 STATUS STRATEGIE 

Gezien de drukte en het werk rond het KVV heeft dit even stilgelegen. 
Er zijn echter nog steeds openstaande vragenlijsten die verstuurd moeten worden. 
Op 10 juni wordt de webinar gehouden waarin Gery de clubs zal toespreken om de strategie te duiden 
en de vragenlijst te verduidelijken. 
 

6 FINANCIËN RAPPORTERING DASHBOARD 

Peter had geïnformeerd naar enkele zaken omtrent financiën en strafrechtelijke zaken. Er werd 
geopperd om een soort dashboard te maken om op financieel niveau te rapporteren naar de RVB toe. 
Hierin staan de bewegingen (feiten en impact) op het budget. 
Hij heeft hierover samengezeten met Ludwig en Michael. 
Peter heeft het momenteel echter druk dus dit zal niet op korte termijn aangepakt kunnen worden. 
Belangrijk om mee te nemen 
 

7 INVESTERING LIVESTREAM 

Patrick Van Waes is afwezig. 
Ludwig geeft alvast mee dat er beslist werd om de livestream voor het KVV niet te laten doorgaan. 
Mieke deelt mee dat ook zij hierover teleurgesteld was maar heeft er uiteraard ook begrip voor. Zij 
wil er echter ook voor pleiten om mee te evolueren en daarvoor te bepalen op welke wedstrijden wij 
wel livestreaming willen regelen. 
We moeten ook realistisch zijn en beseffen dat er niet evenveel kijkers zullen zijn als bij een 
wielerwedstrijd of voetbalwedstrijd. Men is van mening dat dit commercieel weinig waarde heeft, je 
moet dit doen omdat dit een strategische keuze is die op termijn zin heeft maar een commerciële 
partner zal je hier niet voor vinden. 
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Peter geeft mee dat het voor hem niet duidelijk is hoeveel er uitgegeven wordt aan communicatie in 
het algemeen (website, instagram, twitter, nieuwsbrief,…)  
Eens dit plaatje duidelijk is, kan misschien beter beslist worden of er al dan niet geld uitgegeven kan 
worden aan livestreaming. Hij stelt voor om dan liever nog 6 maand te wachten op een duidelijk 
overzicht en dan pas een plan uit te werken waarmee verder gegaan kan worden.  
Iedereen gaat hiermee akkoord. 
 
Ludwig bespreekt dit alvast met Ben. 
 

8 BEVOEGDHEDEN EN COMMUNICATIE 

Patrick Van Waes is afwezig. 
 

9 AMBASSADEURS 

Ludwig geeft mee aan Ben om dit open te trekken en wordt later zelf uitgenodigd. 
 

10 VRAAG ADVIESCOMMISSIE MASTERS 

Deze vraag werd reeds via mail rondgestuurd: vraag omtrent kledij voor Masters op internationale 
kampioenschappen. 
 
Gewoonlijk was het zo dat Masterskampioenschappen niet in onze kalender vallen. Ieder kan 
individueel deelnemen als hij/zij zich inschrijft. Zij moeten dan zelf de wedstrijdkledij aankopen bij 
Vermarc. Oude kledij/sponsors zijn hierbij toegelaten, wij zijn er dus niet streng op. 
 
De Masterscommissie stelde de vraag of zij de ‘oude’ wedstrijdkledij krijgen nu Allianz de nieuwe 
hoofsponsor is. Hierop werd alvast negatief geantwoord vermits wij niet willen dat nog meer Masters 
nog met Tempo Team op de trui rondlopen. 
Vervolgens kwam de vraag of er iets anders gedaan kan worden voor de Masters qua kledij. 
 
De Raad van Bestuur geeft de voorkeur om niets te veranderen aan de bestaande situatie en 
zodoende de atleten hun kledij zelf moeten aankopen. 
 

11 FEEDBACK BELEIDSCOMMISSIES 

11.1 Competitie 

In het kader van de aangevraagde micromeetings heeft men besproken hoe men soepeler zal omgaan 
met de regels. 
Standpunt BC Competitie: binnen de geldende regels van de overheid zoveel mogelijk laten doorgaan. 
 
 

11.2 Recreatie 

Besproken: 
 men is proactief op zoek naar een nieuwe naam voor ‘Start to Mindfulrun’ 
 Men vroeg zich af of de ‘recreant’ als atleet ook vertegenwoordigd is in de Atletencommissie. 
 Aanwezigheid van een ambassadeur op de Running&Co-dag 

 

11.3 Jeugd 

Veldloopbepalingen en indoorreglementen werden besproken en bezorgd aan de BC Competitie 
zodoende deze gepubliceerd kunnen worden. 
 

12 KOMENDE VERGADERDATA RVB 

 28 juni 2021 (+ AV KBAB) verzet naar 21 juni 2021!!! 
 27 september 2021 

 

13 VARIA 
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 LBFA-wedstrijden: heel wat atleten trekken de taalgrens over om deel te nemen aan LBFA-
wedstrijden die, naar de mening van ons en de Vlaamse overheid, illegaal doorgaan. 
Het kabinet zal dit onderzoeken. Er werd inmiddels bevestigd dat de beide kabinetten 
(Vlaams/Waals) dezelfde regels overeengekomen waren en dat die LBFA-meetings dus wel 
degelijk illegaal waren. 
De geleverde prestaties van de betrokken atleten worden niet weerhouden in de ranglijsten 
op onze site. 
 
De volgende discussie: wat met voor het BK gekwalificeerde LBFA-atleten die hun prestatie 
hebben geleverd op één van die meetings…? 

 
 
BELANGENCONFLICT REGISTER 
Wanneer / Waar Wie Waarom Actie 
RVB 26/4/2021 
 
 

Bestuurders wiens club 
een FC organiseert 

Verlenging 
competitiestop tot 9/6 
wegens corona en de 
maatregelen voor de 
Flanders Cups 

De bestuurders van 
clubs met FC nemen 
niet deel aan de 
beslissing 

RVB 31/5/2021 Bestuurder Jos Jacobs 
wiens club(EA) de IFAM 
organiseert 

Maatregelen te nemen 
tegen organisatoren 
IFAM? 

Delegatie van RVB gaat 
in gesprek met 
organisatoren 

 


